
Protokół Wspólnego 

 Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 24 czerwca 2019 r.  

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach i trwało od 

godz.1600 do godz. 1810. 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych (nieobecny był radny Tomasz Gala). Na wstępie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Frèdèric Coppin otworzył posiedzenie Komisji i przekazał 

prowadzenie obrad dla Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej Pana 

Michała Lutego, który stwierdził ich prawomocność i przywitał przybyłych na posiedzenie Komisji. 

Następnie przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Wspólnej i przekazanie kierowania Komisją Przewodniczącemu Komisji 

Spraw Społecznych Panu Michałowi Lutemu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzi zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolu i szkole prowadzonych przez Gminę 

Tułowice. 

 

4. List Urzędu Miasta Opole z dnia 3 czerwca 2019 r.; dot. zmiany uchwały w sprawie wysokości  

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

Miasta Opola. 

 

5. Informacje o nowej firmie w Tułowicach Małych. 

 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Tułowice za 2018 r. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tułowic wotum zaufania. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2018 r.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

11. Wniosek Pana Sadłonia dot. Regulaminu bezpiecznego funkcjonowania strzelnicy na działce nr 

13/2 w Skarbiszowicach. 

 

12. List Pana Mirosława Leśniewskiego z Szydłowa dot. prośby o udzielenie informacji. 

 

13. List Klubu MLUKS Tułowice z dnia 19.06.2019 r. – prośba o pomoc dot. wyjazdu drużyny 

trampkarzy na Mistrzostwa Polski do Zamościa. 

 

14.Wolne wnioski, 



15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2.Porządek obrad został przegłosowany i jednogłośnie przyjęty (14 głosów za). 

 

Ad.3. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzi zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolu i szkole prowadzonych 

przez Gminę Tułowice. 

 

Pracownica Urzędu Miejskiego w Tułowicach Pani Marta Kaleta szczegółowo omówiła 

przedstawiony projekt uchwały i udzieliła wyjaśnień na zapytania radnych.  

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.4. List Urzędu Miasta Opole z dnia 3 czerwca 2019 r.; dot. zmiany uchwały w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki na terenie Miasta Opola. 

 

Pracownica Urzędu Miejskiego w Tułowicach Pani Marta Kaleta omówiła przedstawione pismo i 

udzieliła wyjaśnień w tej sprawie.  

Burmistrz Tułowic uzupełnił wypowiedzi Pani Marty Kalety. 

 

Ad.5. Informacje o nowej firmie w Tułowicach Małych. 

 

Przedstawiciele nowej firmy poinformowali o planowanej produkcji w otwieranej firmie oraz o 

działaniach zmierzających do jej otwarcia. 

Następnie udzielili wyjaśnień na pytania radnych. 

 

Ad.6. Debata nad raportem o stanie Gminy Tułowice za 2018 r. 

 

Sekretarz Gminy Pan Wiesław Księski omówił szczegółowo przedłożony Raport o stanie Gminy 

Tułowice a następnie udzielił odpowiedzi na pytania radnych w sprawie omawianego raportu. 

Radni do przedłożonego dokumentu nie wnieśli zastrzeżeń. 

 

Ad.7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Tułowic wotum zaufania. 

 

Sekretarz Gminy Pan Wiesław Księski szczegółowo omówił przedłożony projekt uchwały i udzielił 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2018 r. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożony projekt uchwały i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 



 

Ad.9. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę wcześniej  

 zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska omówiła także przedłożony projekt uchwały i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.10. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin omówiła przedłożony projekt uchwały i udzielił 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni zgłosili swoje kandydatury do pracy w zespole. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.11. Wniosek Pana Sadłonia dot. Regulaminu bezpiecznego funkcjonowania strzelnicy na 

działce nr 13/2 w Skarbiszowicach. 

 

Radni przeprowadzili dyskusję na temat przedłożonego pisma. Wyjaśnień w tej sprawie udzielił 

Burmistrz Tułowic i  radna Agnieszka Zawadzka. 

 

Ad.12. List Pana Mirosława Leśniewskiego z Szydłowa dot. prośby o udzielenie informacji. 

 

Radni przeprowadzili dyskusję na temat przedłożonego pisma. Wyjaśnień w tej sprawie udzielił 

Burmistrz Tułowic, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy i  radny Krzysztof Mróz. 

 

Ad.13. List Klubu MLUKS Tułowice z dnia 19.06.2019 r. – prośba o pomoc dot. wyjazdu 

drużyny trampkarzy na Mistrzostwa Polski do Zamościa. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Pan Roman Kopij odczytał pismo. 

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Burmistrz Tułowic.  

Radni po przeprowadzeniu  dyskusji zdecydowali  przekierować pismo do Pana Burmistrza. 

 

Ad.14.Wolne wnioski. 

 

Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę potrzeby naprawy studzienki ściekowej przy 

przepompowni oraz linii rozdzielającej pas jezdni i ewentualnie zamontowanie lustra (ul. Boczna i 

1 Maja). 

Radny Krzysztof Chodorowski poruszył sprawę zarośniętego pobocza drogi na zakręcie przy 

wjeździe do Goszczowic, brak widoczności zagraża bezpieczeństwu na drodze. 

Radny Roman Kopij poruszył sprawę złej jakości drogi przy „trzech domkach” może zwrócić się do 

Powiatu o jej naprawę. 

Radny Krzysztof Mróz poinformował, że Komisja Budżetowa zaproponuje by kolejne drogi były 

remontowane tj. ul. Zamkowa w Tułowicach i dwie ulice w Goszczowicach, zostaną one wpisane w 

ich rankingu w kolejnych pozycjach i takie pismo skieruje do Pana Burmistrza. 

Radna Anna Sokulska zwróciła uwagę na bardzo cienką warstwę asfaltu na ścieżce rowerowej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to zgodne z projektem. 

Radna Anna Sokulska zapytała, jak wygląda sprawa z sygnalizacja świetlna na drodze przy szkole. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że zastanawiają się nad nowatorska metoda promowana przez Tauron 

„bezpieczne przejście”, opowie o tym na Sesji. 



Ad.15.Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan 

Michał Luty zamknął obrady wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 

Teresa Cybuchowska - Balwierz      Michał Luty  


